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Z á p i s 

 
z 15. jednání výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, 

konaného dne 2. 9. 2010 od 9 hod. v zasedací místnosti (N2.903) 
RegioCentrum Nový pivovar, Hradec Králové 

 
 
Přítomni: dle prezenční listiny 
 
Omluveni: Rudolf Fiala, Ing. Miroslav Uchytil, Mgr. Zdeněk Jonáš, Josef Marek  
 
   
 
Program jednání: 
 

1. Zahájení 
2. Volba ověřovatele zápisu 
3. Kontrola úkolů         Dlab 
4. Vyhodnocení železničního provozu víkendových spojů Trutnov – Královec – Lubawka 

VIAMONT          Ing.Ivanko 
5. Postup SÚS Královéhradeckého kraje a.s. při uzavírání smluv ve věci zvláštního užívání silnic,  

silničních a silničních pomocných pozemků a pozemků v majetku Královéhradeckého kraje 
           Ing.Štěpán 

6. Poznatky ze zahájení integrace a optimalizace veřejné autobusové dopravy na 2/3 KHK od 
13.6.2010          Ing.Záleský 

7. Vstup Pardubického kraje do společnosti OREDO,s.r.o.    Ing. Záleský 
8. Návrh rozpočtu kap. 10 doprava na rok 2011     Josef Ješina 
9. Různé 

   
 
Jednání v 9 hodin zahájil a řídil předseda výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého 
kraje Vlastimil Dlab. Uvítal přítomné, upozornil na materiály, které byly všem členům výboru 
předány před zasedáním. 
 
 
K bodu l 
Zahájení  
 
Přítomno bylo 8 členů výboru pro dopravu. Předseda výboru konstatoval, že výbor je usnášení 
schopný.  
 
Návrh -  schválení programu 15. výboru pro dopravu (Vlastimil Dlab, předseda výboru) 
 
 
 
 
Hlasování: 
         Pro  -    8 
         Proti  -    0 
         Zdržel se -    0 
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Návrh -  schválení přizvaných hostů na 15. zasedání výboru pro dopravu (Vlastimil Dlab, 
předseda výboru) 
 
 
Přizvaní hosté: 
Pan Ing. Miloš Štěpán – SÚS Královéhradeckého kraje a.s. 
Pan Pavel Kočí – SÚS Královéhradeckého kraje a.s. 
Pan Ing. Jan Janeček – Odbor dopravy a silničního hospodářství 
Pan Ing. Jan Ivanko – VIAMONT a.s. 
Pan Ing. Kozel – VIAMONT a.s. 
Pan Denis Sitora – OREDO s.r.o. 
Pan Ing. Pavel Matouš – OREDO s.r.o.  
 
 
Hlasování: 
         Pro  -    8 
         Proti  -    0 
         Zdržel se -    0 
 
 
K bodu 2 
Volba ověřovatele zápisu  
 
 
Návrh – za ověřovatele zápisu předseda výboru navrhl pana Ing. Vladimíra Záleského  
               (Vlastimil Dlab, předseda výboru) 
 
 
 
 Hlasování: 
         Pro  -      8 
         Proti  -      0 
         Zdržel se -      0 
 
 
K bodu 3 
Kontrola úkolů (Vlastimil Dlab, předseda výboru) 
 
Pan Ing. Havrda vznesl připomínku k usnesení Výboru pro dopravu Zastupitelstva 
Královéhradeckého kraje z měsíce března 2010, č. usnesení 12/5/2010. Informace o aktualizaci 
záměrů nad místního významu v oblasti dopravy z hlediska jejich uplatnění v návrhu Zásad 
územního rozvoje Královéhradeckého kraje, které vyplývají z Generelu silniční dopravy 
Královéhradeckého kraje a seznámení s návrhem řešení kapacitní silnice S5 (I/35) v úseku 
Úlibice – hranice kraje.  
Pan Ing. Havrda vznesl žádost o další jednání s panem Ing. Pacákem, tak, aby aktualizace byla 
provedena a usnesení bylo splněno.   
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K bodu 4 
Vyhodnocení železničního provozu víkendových spojů Trutnov – Královec – Lubawka  
 
Návrh – Vyhodnocení železničního provozu víkendových spojů Trutnov – Královec – Lubawka  
 
Prezentaci od společnosti VIAMONT a.s. předložili pan Ing. Jan Ivanko, pan Ing. Kozel. Členy 
podrobně seznámili s vyhodnocení železničního provozu víkendových spojů Trutnov – Královec 
– Lubawka.  
 
Dále pan Ing. Ivanko  informoval o porovnání tržeb, počtu cestujících a představil 
předpokládaný výhled tohoto spoje pro rok 2011. 
 
K 15. jednání výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje se přidal pan Petr 
Uzel. 
 
 Hlasování: 
         Pro  -  8 
         Proti  -  0 
         Zdržel se -  1 
 
 USNESENÍ 15/24/2010/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. b e r e   n a   v ě d o m í  
  Vyhodnocení železničního provozu víkendových spojů Trutnov - Královec -

Lubowka 
II.  d o p o r u č u j e  
  Pokračovat v provozu mezinárodního spojení Jelenia Góra - Trutnov s časovým 

rozšířením květen - září 
 
 
K bodu 2 
Postup SÚS Královéhradeckého kraje a.s. při uzavírání smluv ve věci zvláštního užívání 
silnic, silničních a silničních pomocných pozemků a pozemků v majetku 
Královéhradeckého kraje 
 
Tento bod byl zařazen z důvodu  zaslaných dopisů od obcí a svazků obcí, kde si stěžují na 
značné náhrady, které od nich KHK prostřednictvím SÚS,p.o. jsou požadovány. 
 
Návrh – Postup SÚS Královéhradeckého kraje a.s. při uzavírání smluv ve věci zvláštního užívání 
silnic, silničních a silničních pomocných pozemků a pozemků v majetku Královéhradeckého 
kraje  
 
Prezentaci přednesl přítomným pan Ing. Kočí. 
 
Předseda výboru navrhl, aby u obcí a svazků obcí se tato náhrada snížila na úroveň fyzických 
osob. Člen výboru pan Uzel dal protinávrh, aby u obcí a svazků obcí se náhrada snížila o 1/3., 
 
Nejprve bylo hlasováno o protinávrhu pana Uzla 
 
 
 Hlasování: 
         Pro  -  3 
         Proti  -  0 
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         Zdržel se - 6  
 
Tento návrh neprošel. 
 
Dále bylo hlasováno o návrhu předsedy výboru 
 
Hlasování: 
         Pro  -  2 
         Proti  -  0 
         Zdržel se -  7 
 
Ani tento návrh nebyl přijat. 
 
Dále bylo hlasováno aby se do textu, kde se mluví o obcích přidal text „svazek obcí“ 
 
Hlasování: 
         Pro  -  9 
         Proti  -  0 
         Zdržel se -  0 
 
 
 
Vzhledem k tomu že navržená usnesení, ke snížení poplatků nebyl schválen, bylo navrženo 
následující usnesení 
 
Hlasování: 
         Pro  -  9 
         Proti  -  0 
         Zdržel se -  0 
 
 
 
 USNESENÍ 15/25/2010/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. b e r e   n a   v ě d o m í  
  Prezentaci „Postup Správy a údražby silnic Královéhradeckého kraje a.s. při 

uzavírání smluv ve věci zvláštního užívání silnic, silničních a silničních 
pomocných pozemků a pozemků v majetku Královéhradeckého kraje“ 
 

II.  n a v r h u j e  
  Do textu , kde se mluví o obcích přidat text “svazek obcí“, sazebník ponechat 

 
 
 

 
 
K bodu 3 
Poznatky ze zahájení integrace a optimalizace veřejné autobusové dopravy na 2/3 KHK od 
13. 6. 2010  
 
Návrh - Poznatky ze zahájení integrace a optimalizace veřejné autobusové dopravy na 2/3 KHK 
od 13. 6. 2010  
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Pan Ing. Záleský informoval přítomné o poznatcích ohledně integrace a optimalizace autobusové 
dopravy v 2/3 KHK od 13. 6. 2010.   
Dále informoval o úpravách platných k 1. 9. 2010, které byli zapotřebí dopracovat v návaznosti 
na stížnosti od obcí a občanů.  
 
Pan Denis Sitora, technolog společnosti OREDO s.r.o. obdržel za oblast Novoměstsko, 
Jaroměřsko a Dobrušsko přibližně 200-250 písemných, nebo telefonických připomínek. 
Nejvíce připomínek se vztahovalo na změnu časových poloh a začátky vyučování ve školách. 
 
Pan Ing. Pavel Matouš, technolog společnosti OREDO s.r.o. sdělil informace k oblasti 
Trutnovska, Vrchlabska, Královédvorska. Též se setkal s řešením připomínek, avšak nejvíce 
stěžovatelů ze strany cestujících společností OSNADO, kterým patří 49% výkonu z hlediska 
území.  
 
Pan Vlastimil Dlab, předseda Výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
vyslovil poděkování společnosti OREDO s.r.o. za revoluční změnu a kvalitní zpracování 
stížností.      
 
 
 Hlasování: 
         Pro  -  9 
         Proti  -  0  
         Zdržel se -  0 
 
 USNESENÍ 15/26/2010/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. b e r e   n a   v ě d o m í  
  Poznatky ze zahájení integrace a optimalizace veřejné autobusové dopravy na 

2/3 KHK od 13. 6. 2010. 
II.  ž á d á  
  O podání zprávy o dalším průběhu integrace a optimalizace veřejné autobusové 

dopravy KHK od 13. 6. 2010 na příštím jednání Výboru pro dopravu 
Zastupitelstva Královéhradeckého kraje. 

III. s o u h l a s í  
  S provedenou změnou v jízdním řádě platném od 1.9.2010, bez připomínek. 
 
 
 
K bodu 4 
Vstup Pardubického kraje do společnosti OREDO,s.r.o.  
 
Návrh – Vstup Pardubického kraje do společnosti OREDO,s.r.o.  
 
Pan Ing. Záleský seznámil členy výboru s historií společnosti OREDO s.r.o. až k dosavadnímu 
vysoutěžení Pardubického kraje, kdy OREDO s.r.o. zabezpečí Pardubickému kraji běžnou 
agendu, ošetřování tržeb, atd.  
Pan Ing. Záleský vyzvednul výhody vstupu Pardubického kraje do společnosti OREDO,s.r.o. 
poloviční výdaje, snazší vyjednávání na ministerstvu, další společné projekty, či náklady. 
Ve společnosti OREDO s.r.o. samozřejmě vzniklou změny, dojde k navýšení základního jmění 
firmy, ve valné hromadě každý kraj budou zastupovat dvě osoby a dozorčí rada bude složena 
z šesti členů v zastoupení polovinou KHK a PK.     
 
  



 6

 Hlasování: 
         Pro  -  9 
         Proti  -  0 
         Zdržel se -  0 
 
 USNESENÍ 15/27/2010/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. d o p o r u č u j e  
  Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje, vstup Pardubického kraje do 

společnosti OREDO,s.r.o. 
 
 
 
 
K bodu 5 
Návrh rozpočtu kap.10 doprava na rok 2011  
 
Návrh – Návrh rozpočtu kap.10 doprava na rok 2011 
 
Člen Rady Královéhradeckého kraje pan Josef Ješina předložil návrh rozpočtu kap. 10 doprava 
na rok 2011. 
Na SÚS KHK by mělo být připsáno nově 425mil. Kč, autobusové dopravě 263mil Kč a drážní 
dopravě 343mil. Kč. Částky zatím nejsou odsouhlaseny. 
 
 
 
 Hlasování: 
         Pro  -  9 
         Proti  -  0 
         Zdržel se -  0 
 
 USNESENÍ 15/28/2010/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. b e r e   n a   v ě d o m í  
  Návrh rozpočtu kapitoly 10 doprava na rok 2011. 
II.  u p o z o r ň u j e  
  Zastupitelstvo Královéhradeckého kraje, že dopravní obslužnost je vázána 

smluvními vztahy. 
 
 
K bodu 6 
Různé  
 
Návrh – Informace člena rady Královéhradeckého kraje pana Josefa Ješiny o jednání na 
Ministerstvu dopravy ohledně drážní dopravy. 
 
Pan Ing. Havrda vznesl dotaz, jaké má kraj nyní prioritní stavby? 
Pan Josef Ješina, člen rady KHK na tuto otázku navázal s informacemi z ministerstva dopravy, 
při jednání u náměstka ministra dopravy pana Sýkory.   
 
Hlasování: 
         Pro  - 9 
         Proti  - 0 



 7

         Zdržel se - 0  
 
 USNESENÍ 15/29/2010/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. b e r e   n a   v ě d o m í  
  Informace člena rady Královéhradeckého kraje pana Josefa Ješiny o jednání na 

Ministerstvu dopravy ohledně drážní dopravy. 
 
 
 
 
Závěr 
 

Předseda poděkoval členům výboru pro dopravu za účast na jednání výboru a vzhledem 
k tomu, že byly vyčerpány všechny body programu, v 12:30 hodin jednání ukončil.  

  
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
Zapsala: Tereza Josefová 

……………………………………….. 
předseda výboru  

…………………………………………. 
ověřovatel zápisu 


